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Protokół Nr IX.2019 
z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 10 kwietnia 2019 roku 
 

Obrady rozpoczęto 10 kwietnia 2019r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:50 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 
Obecni: 
1. Michał Czekajło 
2. Radosław Dolata 
3. Sebastian Dukaczewski 
4. Adam Kołwzan 
5. Łukasz Kołwzan 
6. Karolina Kozicka 
7. Dariusz Krysa 
8. Damian Matela-Libera 
9. Andrzej Miron 
10. Dariusz Paluszkiewicz 
11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 
12. Sylwia Słomińska 
13. Mariusz Suchecki 
14. Elżbieta Turostowska 
15. Tomasz Walczak 
 

Ad. 1  

Otwarcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia IX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki, powitał Burmistrza Drezdenka Karolinę Piotrowską, 

Zastępcę Burmistrza Mateusza Grzymałowskiego, kierowników referatów Urzędu 

Miejskiego, służby mundurowe obecne na posiedzeniu, przybyłych gości (lista 

obecności stanowi załącznik nr 1b do protokołu), radnych (lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) oraz sołtysów (lista obecności 

sołtysów stanowi załącznik nr 1a do protokołu).  

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Odznaczenie medalem za zasługi dla obronności kraju rodzicom, których troje lub 

więcej dzieci pełniło czynną służbę wojskową. 

4. Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie strajku nauczycieli  
i pracowników niebędących nauczycielami. 
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5. Wydanie opinii przez Radę Miejską w Drezdenku w sprawie częściowego 
umorzenia i rozłożenia na raty zaległości z tytułu najmu lokalu mieszkalnego. 
6. Informacja dotycząca pozyskiwania środków pozabudżetowych. 

7. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

8. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Drezdenko w roku 

2019 - druk nr 46/19. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany dotyczącej Drezdeneckiego Budżetu 

Obywatelskiego - druk nr 47/19. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/512/2018 Rady Miejskiej  

w Drezdenku z dnia 28 marca 2018r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 

3 ustawy - Karta Nauczyciela - druk nr 48/19. 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz ustalenia specjalności  

i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w przedszkolu  

i szkołach prowadzonych przez Gminę Drezdenko - druk nr 49/19. 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Drezdenko 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych - druk nr 

50/19. 

13. Projekt uchwały w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego 

uczniom niektórych oddziałów klasy VI Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza 

Korczaka w Drezdenku w roku szkolnym 2019/2020 - druk nr 51/19. 

14. Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń szkół  

i placówek oświatowych, prowadzonych przez Gminę Drezdenko, sposobu ustalania 

cen i opłat za korzystanie z nich oraz powierzenia Burmistrzowi Drezdenka 

uprawnienia do stanowienia o ich wysokości - druk nr 52/19. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok - druk nr 53/19. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 - druk nr 54/19. 

17. Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości - 

druk nr 55/19. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Drezdenku M. Suchecki stwierdził, że w obradach 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 3 

Odznaczenie medalem za zasługi dla obronności kraju rodzicom, których troje 

lub więcej dzieci pełniło czynną służbę wojskową. 
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Szef Wydziału Państwowej Komendy Uzupełnień w Gorzowie Wlkp. mjr Waldemar 

Baran w imieniu Komendanta Państwowej Komendy Uzupełnień poinformował, że 

srebrny medal za zasługi dla obronności kraju jest polskim odznaczeniem 

wojskowym, które jest nadawane przez Ministra Obrony Narodowej, a w tym 

konkretnym przypadku na wniosek Komendanta Państwowej Komendy Uzupełnień 

za zasługi i wkład w umacnianiu obronności kraju. Dodał, że medal ten jest 

symbolem wychowania w duchu patriotycznym, gdyż sztuką jest wychować dzieci 

tak, aby nie wymigiwały się od obowiązków i nie szukały lipnych usprawiedliwień.  

Mjr W. Baran powiedział, że w czasach armii zawodowej należy szczególnie 

pamiętać o wartościach i poświęceniu dla Ojczyzny, ponieważ są to wartości 

ponadczasowe i nie powinny nabierać szczególnego znaczenia dopiero w sytuacji 

zagrożenia niepodległości i suwerenności kraju. Wyjaśnił, że srebrny medal za 

zasługi dla obronności kraju jest nadawany rodzicom, których co najmniej troje dzieci 

pełniło nienagannie czynną służbę wojskową. Mjr. W. Baran odczytał wyciąg  

z decyzji Ministra Obrony Narodowej Mariusza Błaszczyka, który nadał srebrny 

medal za zasługi dla obronności kraju Pani Natalii Perzanowskiej. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska oraz Przewodniczący Rady Miejskiej  

M. Suchecki wręczyli Pani Natalii Perzanowskiej nadany medal. 

Syn Pani N. Perzanowskiej podziękował Urzędowi za tak doniosły akt nadania 

medalu. Poinformował, że czynną służbę wojskową pełniło trzech synów p. Natalii  

i aktualnie kraju broni córka Agnieszka, która służy w Marynarce Wojennej RP  

w Gdyni. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 4 

Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie strajku nauczycieli  

i pracowników niebędących nauczycielami. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że w dniu dzisiejszym otrzymała 

pismo od Prezesa Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału  

w Drezdenku, który odniósł się do stanowiska Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Krakowie. Dodała, że RIO w Krakowie wydała orzeczenie, że wypłaty 

wynagrodzeń nauczycielom za czas strajku jest złamaniem dyscypliny finansów 

publicznych. Burmistrz Drezdenka powiedziała, że comiesięczna kwota, która jest 

przeznaczona na utrzymanie placówek oświatowych została przelana na konta 

wszystkich placówek oświatowych. Dodała, że dyrektorzy placówek oświatowych są 

odpowiedzialni za wypłatę wynagrodzeń, natomiast nie ma możliwości, aby jako 

organ prowadzący wywierała presję na dyrektorach, aby złamali dyscyplinę finansów 

publicznych. K. Piotrowska powiedziała, że zarówno Burmistrz jak i Rada nie jest 

organem, który może podejmować tego typu decyzji. 

Rady Łukasz Kołwzan powiedział, że w pełni popiera wniosek formalny radnego 

Damiana Mateli-Libery złożony na wczorajszym posiedzeniu komisji dotyczący 

wypłaty wynagrodzeń nauczycieli w innej formie. Dodał, że co prawda dyrektorzy nie 

mają obowiązku zapłaty wynagrodzeń za czas strajku, ale powinni przychylić się do 

wniosku nauczycieli. 
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Radny Adam Kołwzan kontynuując wątek, który rozpoczęła Burmistrz Drezdenka 

powiedział, że z wypowiedzi w mediach wynika, że Związek Nauczycielstwa 

Polskiego dysponuje zupełnie odmienną opinię prawną niż RIO w Krakowie. Dodał, 

że jeśli funkcjonuje jakakolwiek opinia prawna to zapewne temat ten będzie drążony. 

Zaproponował, aby wstrzymać się od opinii w sprawie wypłaty wynagrodzeń 

nauczycielom za czas strajku, bo nie wiadomo jak sytuacja będzie się rozwijać. 

Burmistrz Drezdenka przyznała rację radnemu A. Kołwzan stwierdzając, że Rada 

Miejska nie może wkraczać w kompetencje pracodawcy, gdyż to dyrektorzy 

placówek jednoosobowo będą ponosili odpowiedzialność za swoje czyny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podsumowując powiedział, że w podjętym 

stanowisku Rada Miejska popiera strajk nauczycieli i pracowników niebędących 

nauczycielami. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie strajku nauczycieli i pracowników 

niebędących nauczycielami (stanowisko stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Walczak 

 

Ad. 5 

Wydanie opinii przez Radę Miejską w Drezdenku w sprawie rozłożenia na raty 

zaległości z tytułu najmu lokalu mieszkalnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że sprawa została 

szczegółowo omówiona podczas wspólnego posiedzenia komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Wydanie opinii przez Radę Miejską w Drezdenku w sprawie rozłożenia na raty 

zaległości z tytułu najmu lokalu mieszkalnego (prośba o opinię stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 
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Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Walczak 

Rada Miejska w obecności 14 radnych wydała pozytywną opinię w sprawie 

rozłożenia na raty zaległości z tytułu najmu lokalu mieszkalnego (opinia stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 6 

Informacja dotycząca pozyskiwania środków pozabudżetowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że temat został 

szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji (materiał stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 7 

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

Następujący radni odczytali interpelacje zgłoszone w okresie międzysesyjnym: 

Radny Dariusz Krysa złożył cztery interpelacje, które umieszczone zostały  

w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresami publikacyjnymi: 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14203,41-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf  

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14204,42-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf  

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14205,43-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14206,44-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf 

Radny Dariusz Paluszkiewicz złożył trzy interpelacje, które umieszczone zostały  

w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem publikacyjnym: 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14207,45-interpelacja-radnego-dariusza-

paluszkiewicza.pdf 

Radna Paulina Pieluszczak-Suchodolska złożyła następujące interpelacje, które 

umieszczone zostały w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem publikacyjnym: 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,13776,26-interpelacja-radnej-pauliny-pieluszczak-

suchodolskiej.pdf 

Radny Sebastian Dukaczewski złożył cztery interpelacje, które umieszczone zostały 

w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresami publikacyjnymi: 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14018,34-interpelacja-radnego-sebastiana 

dukaczewskiego.pdf 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14019,35-interpelacja-radnego-sebastiana-

dukaczewskiego.pdf 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14085,36-interpelacja-radnego-sebastiana-

dukaczewskiego.pdf 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14134,37-interpelacja-radnego-sebastiana-

dukaczewskiego.pdf 

Radny S. Dukaczewski w kwestii interpelacji dotyczącej plam z olejów silnikowych, 

które mają miejsce na placu Wileńskim dodał, że plam tych jest coraz więcej i coraz 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14203,41-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14204,42-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14205,43-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14206,44-interpelacja-radnego-dariusza-krysy.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14207,45-interpelacja-radnego-dariusza-paluszkiewicza.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14207,45-interpelacja-radnego-dariusza-paluszkiewicza.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,13776,26-interpelacja-radnej-pauliny-pieluszczak-suchodolskiej.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,13776,26-interpelacja-radnej-pauliny-pieluszczak-suchodolskiej.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14018,34-interpelacja-radnego-sebastiana%20dukaczewskiego.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14018,34-interpelacja-radnego-sebastiana%20dukaczewskiego.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14019,35-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14019,35-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14085,36-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14085,36-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14134,37-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14134,37-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego.pdf
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bardziej szpecą plac. Dodał, że w interpelacji zwracał się o to, aby te plamy usunąć 

ale również o to, aby zwrócić się do odpowiednich służb. S. Dukaczewski wyjaśnił, że 

w odpowiedzi otrzymał rzeczową odpowiedź w sprawie zawiadomienia na Policję, 

jednak poprosił o uzupełnienie o terminie rozpoczęcia prac mających na celu 

usunięcia powstałych plam i podania metod jakimi problem zostanie rozwiązany. 

Kolejna interpelacja omówiona przez radnego S. Dukaczewskiego dotyczyła 

utworzenia miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych przy stadionie od ul. 

Milickiej, od ul. Mickiewicza i poszerzenia miejsc parkingowych od ul. Mickiewicza. 

Powiedział, że w szczegółowej odpowiedzi otrzymał informację, że prace związane  

z tym tematem będę realizowane przy zmianie organizacji ruchu po zakończeniu 

inwestycji związanej z budową żłobka. Poprosił o zastanowienie się nad 

umiejscowieniem parkingu dla niepełnosprawnych od ul. Milickiej. 

Radny S. Dukaczewski omówił również interpelację dotyczącą placu, który został 

zaadoptowany na parking i miejsce na pojemniki na odpady przy placu Wolności nr 

13 i 14. Dodał, że po opadach deszczu nie ma możliwości dotarcia do pojemników.  

S. Dukaczewski poinformował, że w przypadku tej interpelacji odpowiedź również 

uzyskał, jednak nie ma w niej wskazania rozwiązania problemu. Poprosił  

o uzupełnienie odpowiedzi o wskazanie możliwości pomocy mieszkańcom. 

Ostatnią omówioną interpelacją była kwestia dotycząca zmian do ustawy  

o samorządzie gminnym, która wprowadziła od początku kadencji 2018-2023 

możliwość inicjatywy uchwałodawczej dla mieszkańców. Poprosił Przewodniczącego 

Rady Miejskiej o podjęcie działań zmierzających do przygotowania projektu uchwały 

w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad promocji 

obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych, formalnych wymogów jakie muszą 

spełniać. 

Radny Damian Matela-Libera odczytał następujące interpelacje, które umieszczone 

zostały w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresami publikacyjnymi: 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,13947,31-interpelacja-radnego-damiana-mateli-

libery.pdf 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14187,39-interpelacja-radnego-damiana-mateli-

libery.pdf 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14188,40-interpelacja-radnego-damiana-mateli-

libery.pdf 

Radny Adam Kołwzan powiedział, że nie składał w okresie międzysesyjnym nowych 

interpelacji, ale otrzymał odpowiedzi na składane wcześniej. Poprosił  

o doszczegółowienie udzielonych odpowiedzi. Poinformował, że w interpelacji pytał  

o stan zaawansowania prac i harmonogram budowy żłobka. A. Kołwzan poprosił  

o informację czy została już wydana decyzja lokalizacyjna, gdyż w miejscu tym nie 

ma miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Radny A. Kołwzan 

poinformował, że druga interpelacja dotyczyła wybudowania zbiorczego pojemnika 

na odpady przy skrzyżowaniu ul. Pomorskiej i Reymonta. Dodał, że odpowiedź na tę 

interpelację była zadziwiająca. Zacytował fragment uzyskanej odpowiedzi: 

„Natomiast obowiązkiem właściciela nieruchomości, na której powstają odpady 

komunalne jest wyznaczenie i odpowiednie przygotowanie, we własnym zakresie i na 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,13947,31-interpelacja-radnego-damiana-mateli-libery.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,13947,31-interpelacja-radnego-damiana-mateli-libery.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14187,39-interpelacja-radnego-damiana-mateli-libery.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14187,39-interpelacja-radnego-damiana-mateli-libery.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14188,40-interpelacja-radnego-damiana-mateli-libery.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,14188,40-interpelacja-radnego-damiana-mateli-libery.pdf
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własny koszt punktu gromadzenia odpadów komunalnych. Przez wyznaczenie  

i odpowiednie przygotowanie punktu gromadzenia odpadów komunalnych rozumie 

się np. utwardzenie terenu na zewnątrz budynku, służącego do ustawienia 

pojemników do gromadzenia odpadów komunalnych czy wybudowanie wiaty 

śmietnikowej. W przypadku, gdy nieruchomość zabudowana jest budynkiem 

wielolokalowym, w którym ustanowiono odrębną własność lokalu, obowiązki 

właściciela nieruchomości wspólnej oraz właściciela lokalu obciążają wspólnotę 

mieszkaniową albo spółdzielnię mieszkaniową i to na nich spoczywa ww. obowiązek. 

Ponadto, w przypadku gdy niemożliwe jest wyznaczenie punktu gromadzenia 

odpadów na terenie własnej nieruchomości, to właściciel tej nieruchomości jest 

zobowiązany do zapewnienia usytuowania punktu gromadzenia odpadów na terenie 

innej nieruchomości na zasadach uzgodnionych z jej właścicielem, poprzez zawarcie 

odpowiedniej umowy dzierżawy terenu.” A. Kołwzan zapytał czy będą likwidowane 

gniazda na odpady, gdyż tak wynika z tego pisma, natomiast mieszkańcy i wspólnoty 

mieszkaniowe będą musiały zrobić to na własny koszt, we własnym zakresie, na 

własnych lub wydzierżawionych terenach. Dodał, że jest to niepojęte i nie wyobraża 

sobie, aby wspólnoty mieszkaniowe, które dość często nie mogę dojść ze sobą do 

porozumienia wykonają coś takiego.  

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że wszystkie odpowiedzi na interpelacje zostaną 

radnym przekazane. Zauważyła, że bardzo często w interpelacjach pojawiają się 

prośby dotyczące np. remontów dróg. K. Piotrowska powiedziała, że niektórzy radni 

są doświadczonymi samorządowcami i doskonale zdają sobie sprawę, że jeżeli  

w zatwierdzonym budżecie nie ma środków na duży proces inwestycyjny to nawet 

dziesięciokrotne pisanie interpelacji będzie obarczone jasną odpowiedzią, że jeżeli 

nie jest to uwzględnione w budżecie to nagle nie ma szans, aby pieniądze się 

znalazły. Dodała, że jeśli chodzi o drogi gruntowe to dziś radni zadecydują  

o przeznaczeniu środków w wysokości 150.000,00 zł z wyniku finansowego na ich 

remonty. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Drezdenko  

w roku 2019 - druk nr 46/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Drezdenko  

w roku 2019 - druk nr 46/19 (projekt stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 
Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, 
Paluszkiewicz Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 
Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/46/2019  

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Drezdenko w roku 2019 (uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany dotyczącej Drezdeneckiego Budżetu 

Obywatelskiego - druk nr 47/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany dotyczącej Drezdeneckiego Budżetu 

Obywatelskiego - druk nr 47/19 (projekt stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 
Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, 
Paluszkiewicz Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 
Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/47/2019  

w sprawie zmiany dotyczącej Drezdeneckiego Budżetu Obywatelskiego 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/512/2018 Rady Miejskiej  

w Drezdenku z dnia 28 marca 2018r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 

42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela - druk nr 48/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  
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Radny A. Kołwzan zapytał czym różni się druk poprawiony w stosunku do druku 

pierwotnego. 

Burmistrz Drezdenka wyjaśniła, że zmiana polegała na poprawieniu literówki, która 

wkradła się do projektu. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy projekt został uzgodniony ze związkami zawodowymi. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że projekt został pozytywnie zaopiniowany 

przez związki zawodowe. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/512/2018 Rady Miejskiej  

w Drezdenku z dnia 28 marca 2018r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 

3 ustawy - Karta Nauczyciela - druk nr 48/19 wraz z wniesioną poprawką (projekt 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 
Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, 
Paluszkiewicz Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 
Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/48/2019  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/512/2018 Rady Miejskiej  

w Drezdenku z dnia 28 marca 2018r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 

42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela (uchwała stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu).  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie określenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz 

ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Drezdenko 

- druk nr 49/19. 

Burmistrz Drezdenka poprosiła o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

Dodała, że jeden z punktów przedłożonego projektu został negatywnie zaopiniowany 

przez związki zawodowe, dlatego zasadnym będzie ponowne pochylenie się nad 

tematem. 
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Radny A. Kołzwan zapytał czym ten projekt różni się od tego, który obowiązywał do 

tej pory. 

Radca prawny M. Pieróg wskazał, że zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Edukacji 

Narodowej z 2019 roku wymagane jest coroczne wskazanie form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zgodnie z planem przekazanym przez dyrektorów 

poszczególnych szkół. Dodał, że uchwała ta, co roku będzie ulegała zmianie  

w zakresie tych specjalności, które aktualnie dyrektorzy wskażą jako pożądane do 

procesu dokształcania ich nauczycieli. Radca prawny wyjaśnił, że negatywna opinia 

związków zawodowych dotyczyła tylko kwoty dofinansowania zaproponowaną przez 

Burmistrz Drezdenka, która wynosiła 80%. Dodał, że wcześniej była to maksymalna 

kwota kosztów kształcenia na poziomie 90%. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że projekt uchwały powinien być zdejmowany  

w punkcie „Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku.”. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli pobieranych przez 

uczelnie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 

będzie przyznawane w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę 

Drezdenko - druk nr 49/19. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czekajło Michał, Dolata RadosławKołwzan Adam, Kołwzan Łukasz, Kozicka 
Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, Pieluszczak-
Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (1) 
Paluszkiewicz Dariusz, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dukaczewski Sebastian, 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 zdjęła z porządku obrad projekt uchwały  

w sprawie określenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz ustalenia specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w przedszkolu  

i szkołach prowadzonych przez Gminę Drezdenko. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Drezdenko 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych - druk 

nr 50/19. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Drezdenko 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych - druk nr 

50/19 (projekt stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 
Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, 
Paluszkiewicz Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 
Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/49/2019  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Drezdenko przedszkolach  

i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych (uchwała stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu).  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego 

uczniom niektórych oddziałów klasy VI Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza 

Korczaka w Drezdenku w roku szkolnym 2019/2020 - druk nr 51/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego 

uczniom niektórych oddziałów klasy VI Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza 

Korczaka w Drezdenku w roku szkolnym 2019/2020 - druk nr 51/19 (projekt stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 
Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, 
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Paluszkiewicz Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 
Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/50/2019  

w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom 

niektórych oddziałów klasy VI Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka 

w Drezdenku w roku szkolnym 2019/2020 (uchwała stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu).  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń szkół  

i placówek oświatowych, prowadzonych przez Gminę Drezdenko, sposobu 

ustalania cen i opłat za korzystanie z nich oraz powierzenia Burmistrzowi 

Drezdenka uprawnienia do stanowienia o ich wysokości - druk nr 52/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń szkół  

i placówek oświatowych, prowadzonych przez Gminę Drezdenko, sposobu ustalania 

cen i opłat za korzystanie z nich oraz powierzenia Burmistrzowi Drezdenka 

uprawnienia do stanowienia o ich wysokości - druk nr 52/19 (projekt stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 
Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, 
Paluszkiewicz Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 
Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/51/2019  

w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń szkół  

i placówek oświatowych, prowadzonych przez Gminę Drezdenko, sposobu 

ustalania cen i opłat za korzystanie z nich oraz powierzenia Burmistrzowi 

Drezdenka uprawnienia do stanowienia o ich wysokości (uchwała stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu).  
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Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok - druk nr 53/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radny S. Dukaczewski wracając do tematu lodowiska przypomniał, że podczas 

wczorajszego posiedzenia Komisji była mowa o zamontowaniu bramek przy boisku 

asfaltowym stadionu czyli w miejscu w którym w okresie zimowym ma funkcjonować 

lodowisko. Zaproponował, aby rozważyć montaż instalacji swojego lodowiska zimą  

i swojego boiska wielofunkcyjnego latem.  

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że jest otwarta na dyskusję w tym temacie. 

Dodała, że podczas początkowych rozmów z dyrektorem hali również takie 

rozwiązanie było brane pod uwagę. K. Piotrowska powiedziała, że będzie to nowość 

w Drezdenku i jeśli w pierwszym roku zostanie przyjęta forma wynajmu to będzie 

można sprawdzić czy mieszkańcy będą chcieli z tego korzystać. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 

rok – druk nr 53/19 z poprawkami (projekt stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Miron Andrzej 
Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, 
Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (1) 
Matela-Libera Damian 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Krysa Dariusz, Paluszkiewicz Dariusz 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/52/2019  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 rok (uchwała 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 - druk nr 54/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radni nie wnieśli uwag. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 - druk nr 54/19 (projekt stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Miron Andrzej 
Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, 
Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, 
Paluszkiewicz Dariusz 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/53/2019  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 

2019-2025 (uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości - druk nr 55/19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że projekt został 

omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska przypomniała, że jest to uchwała  

w sprawie inkasa i Sołtysi pobierając od mieszkańców podatek mają płacone 

wynagrodzenie w wysokości 10% od sumy pobranych podatków. Dodała, że obecnie 

trzech radnych jest jednocześnie Sołtysami, którzy tym temacie mają interes 

finansowy wynikający wprost z tej uchwały i dlatego należy wyłączyć te osoby  

z głosowania. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości 

(projekt stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czekajło Michał, Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan 
Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera Damian, Paluszkiewicz 
Dariusz, Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta 
PRZECIEW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (3) 
Miron Andrzej, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia 
NIEOBECNI (1) 

Walczak Tomasz 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr IX/54/2019  

w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości (uchwała 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 17 

Wolne wnioski. 

Radny S. Dukaczewski poprosił Burmistrz Drezdenka, jeśli będzie sesja jeszcze  

w kwietniu zwołana na wniosek Burmistrza lub ewentualnie w maju, o przygotowanie 

sprawozdania ze swojej działalności za czwarty kwartał 2018 roku oraz pierwszy 

kwartał 2019 roku. 

Sołtys Górzysk Zbigniew Czajkowski zwrócił uwagę, że rodzinom posiadającym 

Kartę Dużej Rodziny zostało pomniejszone dofinansowanie do odbioru odpadów 

komunalnych do 2 zł od osoby. Dodał, że rodziny wielodzietne bardzo na tym straciły. 

Sołtys Górzysk zapytał, kto to ustala. Zwrócił uwagę, że rodzice, którzy kiedykolwiek 

miały trójkę lub więcej dzieci dożywotnio mogą korzystać z takiej ulgi. 

W kwestii zmniejszenia kwoty dopłaty do wywozu odpadów Burmistrz Drezdenka  

K. Piotrowska poinformowała, że wszystkie ulgi uchwalane są przez Radę Miejską. 

Przypomniała, że sprawy zwiększenia opłat za wywóz i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych i zmniejszenia dopłat do tych opłat dla rodzin wielodzietnych z 50% od 

osoby do 2 zł od osoby były szeroko dyskutowane na dwóch sesjach. Burmistrz 

dodała, że była to bardzo trudna decyzja. W sprawie drugiego tematu K. Piotrowska 

wyjaśniła, że nie jest to decyzja podejmowana na szczeblu Gminy tylko przepis 

ustawowy, który mówi, że każda osoba, która niezależnie od tego czy teraz czy  

w przeszłości miała co najmniej troje dzieci uznawana jest za rodzinę wielodzietną  

i przysługują jej ulgi z tytułu posiadania Karty Dużej Rodziny. 

Radny D. Krysa w nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrz Drezdenka dotyczącej 

składanych przez radnych interpelacji zaznaczył, że wymiana nakładki, którą wskazał  

w jednej ze swoich interpelacji jest remontem bieżącym. 

Sołtys Lubiatowa D. Saj zapytała czy z wyniku finansowego przyznane zostały środki 

na agregat dla Lubiatowa. Przypomniała, że 13 marca br. odbyło się Zebraniw 

Wiejskie w Lubiatowie podczas, którego mieszkańcy zadali szereg pytań Zastępcy 

Burmistrza. Dodała, że do dnia dzisiejszego nie zostały udzielone odpowiedzi 

zarówno w sprawach dotyczących Powiatu jak i Gminy. D. Saj zapytała czy zostało 

skierowane pismo do Starostwa i czy mieszkańcy uzyskają odpowiedzi na zadane 

pytania. 

W kwestii pierwszego pytania Burmistrz Drezdenka przypomniała, że sprawa dotyczy 

zabezpieczenia sieci wodociągowej w Lubiatowie. Zadeklarowała, że w tym roku 

środki na ten cel zostaną zabezpieczone i sprawa zostanie załatwiona. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski odpowiadając na pytanie poinformował, że był 

w kilku sołectwach i tylko Lubiatów poprosiło o odpowiedź na piśmie. Przyznał, że nie 
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wysyłał jeszcze zapytań do Starostwa, zadeklarował, że w poniedziałek to zrobi, 

ewentualnie wykona telefon. 

Radny Ł. Kołwzan w imieniu mieszkańców zapytał czy Gmina przystępuje do 

programu wymiany kotłów grzewczych. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że w zmianach budżetu pojawiła się 

kwota 7.000,00 zł na działania proekologiczne m.in. na wymianę kotłów i te pieniądze 

bezpośrednio temu będą służyć. Dodała, że wnioski, które wpłynęły do Urzędu a nie 

zostały rozpatrzone z powodu braku środków zostaną pokryte tą kwotą w pierwszej 

kolejności. K. Piotrowska poinformowała, że obecnie Gmina nie partycypuje w tych 

programach. Dodała, że wnioski są składane bezpośrednio do programów 

rządowych. 

Radny D. Matela-Libera zapytał kiedy zostanie przeniesiony przystanek autobusowy 

przy ul. Lwowskiej. Dodał, że zgodnie z informacją od mieszkańców autobusy przez 

całe przedpołudnie przysłaniają dostęp światła i widok na miasto. Radny D. Matela-

Libera przypomniał, że pytał o tę kwestię 1,5 miesiąca temu. Dodał, że wiata została 

zamontowana, ale autobusy w dalszym ciągu zatrzymują się w dotychczasowym 

miejscu. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że od poniedziałku autobusy będą 

zatrzymywały się przy wiacie. 

Radny D. Matela-Libera zauważył, że mieszkańcom ul. Pierwszej Brygady 

dostawiono dwa kolejne śmietniki. Dodał, że mieszkańcy pytają czy mieszkają  

w mieście czy przy śmieciowisku. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że ze śmietnikami jest pewien problem, gdyż 

tak naprawdę nie ma dobrego rozwiązania. Dodała, że z jednej strony te skupiska 

kubłów na śmieci są dobre, z drugiej natomiast generują problem bałaganu.  

K. Piotrowska powiedziała, że ma wątpliwości czy wiaty są dobrym rozwiązaniem, 

gdyż trzeba do niej wejść i dwa pierwsze śmietniki są zapełnione, pozostałe są puste 

a ludzie wyrzucają śmieci na zewnątrz. Dodała, że największy problem jest w ścisłym 

centrum, gdyż nie w każdym miejscu propozycja umiejscowienia śmietników 

podziemnych jest możliwa do realizacji. Burmistrz zadeklarowała, że poszukiwane są 

dobre rozwiązania, stąd też pojawiła się dyskusja dotycząca umiejscowienia 

pojemników na terenie podwórek wspólnot. Zaznaczyła, że bardzo ciężko jest 

znaleźć dobre rozwiązanie, gdyż problemem jest miejsce gdzie można umieścić 

pojemniki, biorąc pod uwagę fakt, że przepisy w tej kwestii są bardzo restrykcyjne. 

Radny D. Matela-Libera powiedział, że akurat przy ul. Pierwszej Brygady nie ma 

problemu, gdyż tam akurat wspólnoty mają podwórka. 

Radny D. Matela-Libera zapytał kiedy zwierzęta zostaną przewiezione do schroniska 

w Pile i jaki to koszt. 

Burmistrz Drezdenka przyznała, że nie zna szczegółów, ale dziś podpisywała 

zlecenie i jeśli dobrze pamięta to 14 kwietnia br. zwierzęta będą przewożone do Piły. 

Radny D. Matela-Libera zapytał jaka firma będzie przewoziła zwierzęta. 

Burmistrz Drezdenka wyjaśniła, że nie zna nazwy firmy, ale było wysyłane zapytanie 

ofertowe i okazało się, że niewiele podmiotów świadczy tego typu usługi. Dodała, że 

wykonawca został wyłoniony. 
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Radny Ł. Kołwzan zapytał czy wiadomo coś w sprawie internetu szerokopasmowego. 

W kwestii szerokopasmowego internetu Orange Burmistrz Drezdenka 

poinformowała, że wysyłała dwukrotnie maile do firmy Orange jednak do tej pory nie 

uzyskała odpowiedzi. Dodała, że w wiadomości poprosiła o harmonogram prac na 

terenie gminy Drezdenko. 

Radny Ł. Kołwzan zapytał, co już wiadomo o miejscu przeznaczonym dla harcerzy. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że jest już wstępna koncepcja planu 

rozmieszczenia pomieszczeń. Dodała, że z uwagi na fakt, że będzie to remont 

wymagający budowy ścianek działowych, wymiany stolarki okiennej a przede 

wszystkim budowy sanitariatów w najbliższym czasie zostanie wysłane zapytanie 

ofertowe do projektantów w celu przygotowania dokumentacji. K. Piotrowska 

powiedziała, że szczególnie zależy jej na tym, aby tę część dla harcerzy oddać  

1 września br. Dodała, że wiadomym jest, że kilka organizacji chciałoby mieć tam 

swoje siedziby i dlatego po wyłonieniu projektanta zostanie zorganizowane spotkanie 

z przedstawicielami tych organizacji, które będą zainteresowane współpracą.  

Radny R. Dolata zapytał na jakim etapie jest sprawa związana z zamianą działek 

mieszkanki, która zwróciła się z taką prośbą.  

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że transakcja jest na etapie bliskim finału, gdyż 

były prowadzone negocjacje z tą osobą. Dodała, że aby mogło dojść do 

porozumienia wartość obu nieruchomości musi być zbliżona. 

Radny R. Dolata zapytał czy po zamianie działek zostanie dociągnięta tam woda, tak 

aby mieszkanka ul. Towarowej 1 (z którą graniczy ta działka) miała dostęp do wody. 

Dodał, że zgodnie z informacją przekazaną przez D. Skrzypczaka jest to inwestycja, 

która ma się zamknąć w kwocie 86.000,00 zł. R. Dolata poinformował, że posiada 

zdjęcia, które może pokazać. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska ponownie zapytała o płot umieszczony na 

działce częściowo należącej do biblioteki, gdyż miało być spotkanie w marcu a do tej 

pory nie ma żadnej informacji. Dodała, że płot jest w fatalnym stanie a obok znajduje 

się „małe” przedszkole. 

Dyrektor Biblioteki Teresa Dabaere poinformowała, że były plany i środki 

przeznaczone na przygotowanie tego płotu do remontu, jednak tam jest trzech 

właścicieli – Gmina, Biblioteka i osoba prywatna. Dodała, że w budżecie Biblioteki 

zabezpieczone są środki na udział w wykonaniu płotu. 

Radny M. Czekajło przypomniał, że składał interpelację w sprawie remontu płotu 

cmentarza. Poprosił chociaż o pilną naprawę płotu chociaż od ul. Mickiewicza.  

M. Czekajło zauważył, że ulica w Trzebiczu pomiędzy cmentarzem a szkołą jest  

w stanie fatalnym. 

Radny D. Matela-Libera potwierdził, że stan płotu przy cmentarzu wymaga remontu, 

gdyż w ubiegłym tygodniu cegłówki z niego leżały na ziemi. 

Radny Ł. Kołwzan zapytał czy w Drezdenku będą miały miejsce porady prawne dla 

mieszkańców oraz czy jest możliwość podłączenia starszej kobiety, o której mówił 

radny R. Dolata do wody.   

W sprawie darmowych porad prawnych radca prawny Michał Pieróg poinformował, 

że zgodnie z rządowym programem w każdym powiecie znajdują się punkty 
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nieodpłatnej pomocy prawnej. Dodał, że na terenie Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego taki punkt znajduje się zarówno na terenie Strzelec Krajeńskich jak  

i w Drezdenku na terenie szpitala. M. Pieróg powiedział, że zgodnie z ustawą z takich 

porad prawnych mogą korzystać m.in. osoby, które nie mają żadnego dochodu. 

Dodał, że nie jest to pomoc, która udzielana jest każdemu i nie w każdym zakresie. 

Radca prawny poinformował, że dodatkowo zatrudniony jest mecenas w Ośrodku 

Pomocy Społecznej, który pomaga w problemach wchodzących w zakres tej 

jednostki. 

Burmistrz Drezdenka odnosząc się do drugiego pytania radnego Ł. Kołwzana 

poinformowała, że obecnie nie jest to w gestii PGKiM-u. Dodała, że Gmina 

odpowiada za przyłącze wodociągowe. K. Piotrowska powiedziała, że wygląda to tak, 

że PGKiM obliguje mieszkańca do wykonania przyłącza, Gmina ponosi koszty tej 

instalacji i przekazuje ją do PGKiM-u, który administruje siecią i czerpie z tego 

korzyści. Dodała, że nie jest przekonana do załatwienia tego typu spraw w ten 

sposób, gdyż generuje to bardzo wiele problemów. Burmistrz zadeklarowała, że 

jeżeli tylko zostanie załatwiona sprawa z przetargiem na śmieci, co jest sprawą 

kluczową to kolejną kwestią do analizy z Prezesem PGKiM-u będzie właśnie problem 

wykonywania przyłączy i obieg dokumentów w tych sprawach będzie musiał zostać 

uporządkowany. 

Sołtys Górzysk Z. Czajkowski zaproponował, aby porozmawiać z Minister Rodziny, 

Pracy i Polityki Społecznej Elżbietą Rafalską w sprawie pomocy rodzinom 

wielodzietnym, a nie wspomagać ludzi majętnych. 

Radny A. Kołwzan zapytał dlaczego Burmistrz nie chce zlecić PGKiM 

gospodarowania odpadami komunalnymi w trybie in house nieruchomości 

zamieszkałych. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że bardzo by chciała dlatego, że jest to spółka 

komunalna, dlatego, że PGKiM usługę tę wykonuje dobrze i dlatego, że zatrudnienie 

tam znajdują mieszkańcy gminy Drezdenko. Dodała, że jednak z uwagi na to, że 

Urząd Zamówień Publicznych czuwa to zgłosiła się do radców prawnych z prośbą  

o opinię w tej sprawie, aby nie narażać Gminy na konsekwencje. 

Radca prawny M. Pieróg opisując opinię sporządzoną przez mecenasa Marcina 

Tulińskiego i samego siebie poinformował, że ma ona charakter kategoryczny – nie 

ma możliwości, co powszechnie wiadomo, na udzielenie w formie in house zadania 

publicznego polegającego na gospodarowaniu odpadami z nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych. Dodał, że w kwestii nieruchomości 

niezamieszkałych nie ma żadnych wątpliwości, gdyż w ustawie o czystości  

i porządku w gminie wprost jest wskazane, że musi się to obyć w trybie 

przetargowym. M. Pieróg powiedział, że w drugiej kwestii istnieje możliwość 

zamówienia z „wolnej ręki” przy czym muszą być spełnione łącznie trzy przesłanki 

wskazane w treści art. 67 ust. 1 pkt 12 ustawy prawo zamówień publicznych: 

- wskazanie na to, że Gmina ma decydujący wpływ na działalność spółki – w tym 

przypadku nie ma najmniejszego problemu, gdyż rzeczywiście na kierunki 

działalności spółki wpływ ma Gmina Drezdenko, 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Ministerstwo_Rodziny,_Pracy_i_Polityki_Spo%C5%82ecznej
https://pl.wikipedia.org/wiki/Ministerstwo_Rodziny,_Pracy_i_Polityki_Spo%C5%82ecznej
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 - ponad 90% działalności danego podmiotu zostały powierzone przez Gminę -  tutaj 

jest problem, gdyż w tym zakresie są dwa stanowiska, jednak zgodnie z przedłożoną 

Burmistrz Drezdenka opinią o 90% udziale w realizacji zadań powierzonych spółce 

przez Gminę można mówić tylko i wyłącznie w zakresie działalności całej spółki a nie 

tylko w zakresie pewnego wycinka działalności, 

- w spółce musi obowiązywać całkowity zakaz działalności jakiegokolwiek kapitału 

prywatnego, przy czym jest jedno wyłączenie, jeżeli liczba udziałów 

nieprzekraczająca 15% w spółce to są udziały pracowników (nie udziały 

pracownicze) – w przypadku PGKiM poniżej 15% to są udziały nienależące go Gminy 

Drezdenko, ale struktura udziałowa w spółce wygląda tak, że nie są to tylko udziały 

należące do pracowników spółki a należące także do osób obcych np. w drodze 

dziedziczenia, dlatego zgodnie z przedstawioną opinią wymóg ten nie zostaje 

spełniony. 

Podsumowując M. Pieróg powiedział, że biorąc pod uwagę powyższe wyjaśnienia nie 

jest możliwe pod względem prawnym powierzenie gospodarowania odpadami 

komunalnymi spółce gminnej w trybie in house. 

Radny A. Kołwzan poprosił o kopię opinii do wglądu. 

Sołtys Drawin Czesław Binkowski przypomniał, że w styczniu br. w imieniu Sołtysów 

wsi składał do Urzędu prośbę o dodatkowe wynagrodzenie za administrowanie 

salami. Dodał, że do tej pory nie uzyskał żadnej odpowiedzi. Zwrócił uwagę, że 

parkując samochód na parkingu przy alei Piastów (naprzeciwko Urzędu Pracy) 

można uszkodzić auto ze względu na stan nawierzchni. Cz. Binkowski zauważył, że 

stan dróg w gminie Drezdenko jest wiele gorszy niż w innych gminach na terenie 

powiatu. Dodał, że płacąc podatki spełnia swój obowiązek a władze nie remontując 

dróg swoich obowiązków nie wypełniają. Sołtys Drawin powiedział, że Burmistrz 

powinna stanąć na głowie, aby stan dróg w gminie Drezdenko uległ poprawie. 

Burmistrz Drezdenka żartobliwie powiedziała, że gdyby stanie na głowie sprawiło, że 

stan dróg się poprawi to stałaby na głowie całymi dniami. Dodała, że wczoraj na 

Komisji był obecny Wicestarosta Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego oraz Kierownik 

Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kłodawie Monika Antczak, którzy przedstawili plan 

prac remontów bieżących i planów inwestycyjnych na drogach powiatowych  

i wojewódzkich na terenie gminy. K. Piotrowska powiedziała, że cały czas mają 

miejsce rozmowy zarówno z Zarządem Dróg Wojewódzkich. W kwestii miejsca do 

parkowania przy „Orlenie” Burmistrz Drezdenka powiedziała, że z całą pewnością nie 

jest to jeszcze parking, ale w przyszłości takie jest przeznaczenie tego miejsca, 

natomiast musi to być poprzedzone wykonaniem dokumentacji projektowej.  

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że doskonale zna i rozumie sytuację Sołtysów, 

którzy gospodarują salami wiejskimi, szczególnie w miejscowościach, gdzie sale 

wynajmowane są dość często. Dodała, że zwróciła się z prośbą do mecenasów, aby 

znaleźli możliwość prawną możliwości wypłaty ewentualnego wynagrodzenia, co nie 

jest takie proste, gdyż niektórzy radni również są sołtysami i problem jest związany  

z umowami cywilno-prawnymi, które musiałyby zostać podpisane. Zadeklarowała 

poszukanie rozwiązania, aby sołtysi mieli wynagrodzenie za wykonywaną, ciężką 

pracę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Drezdenku M. Suchecki zapytał czy odbywają się 

comiesięczne spotkania Burmistrza z Sołtysami. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że w związku z tym, że obecnie jest 

większość nowych Sołtysów, to 12 kwietnia br. odbędzie się całodzienne szkolenie, 

na którym Sołtysi zostaną zapoznani ze swoimi prawami, obowiązkami oraz zostanie 

im przekazane bardzo dużo informacji np. w zakresie pobierania podatków czy 

realizowania funduszu sołeckiego, itd. 

Radny A. Kołwzan w odniesieniu do dyskusji na temat Zarządu Dróg Wojewódzkich 

poinformował, że dziś nastąpiło otwarcie ofert na remont mostu w Starych Bielicach. 

Dodał, że przetarg został unieważniony, gdyż była jedna oferta przewyższająca 

kwotę jaką zamawiający dysponował. A. Kołwzan zwrócił się do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej, aby nie dziwił się tym wszystkim, którzy zabierają głos w punkcie 

„Wolne wnioski”, gdyż rządzący „ukochali” samorządy kneblem w postaci interpelacji 

pisemnych. 

Burmistrz Drezdenka wyjaśniła, że zmiany nie miały miejsca na poziomie samorządu 

tylko zostały narzucone odgórnie. 

Sołtys Lubiatowa D. Saj zapytała czy spotkania Burmistrza z Sołtysami również 

mogą być nagrywane, podobnie jak to ma miejsce przy obradach Rady Miejskiej. 

Radca prawny M. Pieróg zauważył, że art. 5a ustawy o samorządzie gminnym, 

wskazuje, że posiedzenia Rady są nagrywane i transmitowane w systemie 

audiowizualnym. Dodał, że Burmistrz ma spotkania z wieloma środowiskami i ciężko 

byłoby, aby każde takie spotkanie było nagrywane i transmitowane. Poza tym  

M. Pieróg zauważył, że obsługa sprzętu wymaga również zaangażowania innych 

pracowników Urzędu Miejskiego. 

Mieszkanka Drezdenka Aleksandra Wasilewska złożyła szereg zarzutów do 

działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Opisała 

swoje zarzuty w stosunku do remontu dachu budynku przy ul. Kościuszki, którego 

jest współwłaścicielem, realizowanego przez PGKiM zaczynając od 2010 roku.  

A. Wasilewska poinformowała, że zwracając się z prośbą o fakturę kosztorysową za 

remont dachu do tej pory nie otrzymała żadnej odpowiedzi. Zapytała dlaczego ma 

płacić za eksploatację budynku, skoro jest jego właścicielem i za co płaci 

wynagrodzenie dla zarządcy, skoro tylko raz w roku jest zebranie wspólnoty, skoro 

nie jest sprzątany i odśnieżany chodnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zasugerował, aby A. Wasilewska 

zwróciła się do powołanej od tej kadencji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji lub na 

dyżur do Przewodniczącego tej Komisji radnego D. Mateli-Libery. 

Radny D. Krysa powiedział, że skoro Pani przyszła to nic nie stoi na przeszkodzie, 

aby ją wysłuchać. 

Mieszkanka Drezdenka A. Wasilewska stwierdziła, że ma wątpliwości czy Komisja 

zajęłaby się jej sprawą, gdyż od 2011r. nie ma odpowiedzi na swoje pisma. 

Poinformowała, że dopóki nie zostanie wyjaśniona jej sprawa, nie będzie wnosiła 

opłat do PGKiM.  
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji D. Matela-Libera zaprosił  

A. Wasilewską na swój dyżur. Dodał, że sprawa dotyczy ul. Kościuszki, która 

wchodzi w skład jego okręgu i będzie walczył o wyjaśnienie sprawy. 

Radny S. Dukaczewski zapytał czy Gmina ma udziały w tej wspólnocie, gdyż jeżeli 

nie ma udziałów Gminy, wówczas nic nie stoi na przeszkodzie, aby zmienić 

zarządcę. 

A.Wasilewska odpowiedziała, że Gmina ma również swoje udziały we wspólnocie. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski powiedział, że posiada dane dotyczące 

udziału Gminy we wspólnocie, o której mowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że radni zostaną 

powiadomieni o terminie kolejnej sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał o konieczności złożenia 

przez radnych oświadczeń majątkowych. 

 

Ad. 18 

Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i IX sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną. 

 

Sporządziła: 

Joanna Ambroziak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mariusz Suchecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


